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SCHRIFTELIJKE VRAAG ex artikel 40 van het RvO

Vraag van Gemeentebelangen Borger-Odoorn.

Datum: 30-01-2022 Nr.: 

Aan de voorzitter van de raad.

Steller vragen: Daan Hooiveld namens Gemeentebelangen Borger-Odoorn
                       

Onderwerp: Renovatie Lefier Nieuw-Buinen

Inleiding:

Lefier verricht op dit moment renovatie- en verduurzamingswerkzaamheden in woningen aan de 
Chrysantstraat, Primulastraat en Akelei in Nieuw-Buinen. Uit onderzoek van RTV EEN blijkt dat 
bewoners al langer dan een week geen gebruik kunnen maken van hun toilet en douche. Sommige 
bewoners konden tevens geen gebruik maken van hun keuken vanwege het stof dat vrijkwam tijdens 
de werkzaamheden.

Gemeentebelangen is geschrokken van de reportage van RTV EEN en maakt zich zorgen over het 
welzijn van onze inwoners. Wij zijn benieuwd naar de reactie van het college op de onderstaande 
vragen:

Vragen:

1. Was het college voorafgaand aan de berichtgeving van RTV EEN al bekend met de 
klachten van de inwoners tijdens de renovatiewerkzaamheden van Lefier?

2. Is er reeds contact opgenomen met de getroffen inwoners, zo ja, wat hebben deze 
gesprekken opgeleverd?

3. Is er reeds contact opgenomen met Lefier om de klachten te bespreken, zo ja, wat heeft 
dit contact opgeleverd?

4. Is het college bekend met het protocol voor ongemakken bij Lefier?
5. Wat kan de gemeente betekenen voor de getroffen inwoners? Kan het college zich 

bijvoorbeeld inspannen voor een compensatie aan de inwoners, deze compensatie 
hoeft niet direct een financiële te zijn.



2

 

1.Was het college voorafgaand aan de berichtgeving van RTV EEN al bekend met de klachten 
van de inwoners tijdens de renovatiewerkzaamheden van Lefier?
Antwoord: Het college was niet op de hoogte van de klachten.

2.Is er reeds contact opgenomen met de getroffen inwoners, zo ja, wat hebben deze 
gesprekken opgeleverd?
Antwoord: Wij hebben geen contact opgenomen met de bewoners. Wij hebben wel contact 
opgenomen met “het huurdertje”. Deze huurdersvereniging heeft een overall beeld van de 
situatie gegeven. Uit dit gesprek blijkt dat er in totaal twee klachten zijn binnengekomen. De 
huurdervereniging ziet toe op een correcte afhandeling en geeft aan vertrouwen te hebben in 
Lefier.

3.Is er reeds contact opgenomen met Lefier om de klachten te bespreken, zo ja, wat heeft dit 
contact opgeleverd?
Antwoord: We hebben contact opgenomen met de projectleider van Lefier. Wij zijn volledig 
geïnformeerd over de werkwijze richting bewoners rond de renovatie van de woningen.
Wij hebben het volste vertrouwen in Lefier bij afhandelen van de klachten.

4. Is het college bekend met het protocol voor ongemakken bij Lefier?
Antwoord: Voor de renovatie is het sociaal statuut van toepassing.  

5. Wat kan de gemeente betekenen voor de getroffen inwoners? Kan het college zich 
bijvoorbeeld inspannen voor een compensatie aan de inwoners, deze compensatie hoeft niet 
direct een financiële te zijn.
Antwoord: Het is een project van Lefier en de gemeente staat daar verder buiten. We hebben 
zowel van het huurdertje als van Lefier uitgebreide informatie ontvangen. De conclusie is dat 
bemiddeling van de gemeente niet nodig is.


